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Vragen van het lid Voortman (GroenLinks) aan de Staatssecretaris van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over de bezuinigingen op projectgezinnen 
(ingezonden 1 juni 2016). 

Vraag 1
Bent u bekend met de blog van Judith Stoker over de bezuinigingen in de 
Jeugdzorg en haar ervaring in een projectgezin?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat dit tegen de uitgangspunten van de Jeugdwet in gaat 
en dat kinderen zoveel mogelijk in een gezinssituatie opgevangen moeten 
kunnen worden en dat daarbij niet de bezuinigingen maar de noodzakelijke 
zorg voorop moeten staan? 

Vraag 3
Wat gebeurt er met de kinderen die vanwege bezuinigingen uit projectgezin-
nen worden geplaatst? 

Vraag 4
Zijn er meer situaties bekend waarbij jeugdzorg via projectgezinnen wordt 
geschrapt, omdat het binnen het budget niet meer mogelijk is? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat pleegouders ondersteuning verdienen en horen te 
krijgen? Hoe kijkt u aan tegen het wegbezuinigen van de ondersteuning zoals 
bij Judith Stoker gebeurd is?

1 https://www.facebook.com/notes/judith-stoker/status-boventallig/1094769430595582
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